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Protokół z posiedzenia Zarzącltt osiedla ,,TOMASZÓWKA"
w Czechowicach-Dziedzicach

z dnia 18 lutY 2015

Obecni :

1' Małgorzata Jasny _ Z-ca Przewodniczącego Zarządu
2. Janusz Uszok _ Przewodntczący Zaruądu
3. Edward Wala - Sekretarz
4. Andrzej Polaczek _ członek Zarządu osiedla

Przebieg posiedzenia ( t

Pan Janusz Uszok, przedstawił pismo, które wpłynęło do Zarządu osiedla od

mieszkańca ul. Łukasiewicza (wjazd do posesji mieszkańca od ul. Zabiele)'

Mieszkaniec zwraca się z prośbą o budowę oświetlenia na drodze dojazdu do posesji

(odcinek ok. 150 m) oraz o reperację w/w drogi dojazdowej.
Kolejny ważny temat Zaploponował Przewodniczący Zarządu, to zaktualizowanie
projektu przebudowy drogi gminnej Szwajcarska Dolina.

Ustalenia
Pan Janusz Uszok poinformował człorków Zaruądu. iż droga dojazdowa do posesji

mieszkańca zostanie zmodemizowana w okresie wiosennym' Sprawa oświetlęnia
wymaga gluntownego rozeznania w możliwoŚciach tęcbrricznych i finansowych'
Postanarł ia się zmianę nazw1 zadania:

,,Budowa chodnika w ciągu ulicy Szwajcarska Dolina'Ł na zadanii :

,,Przebudowa drogi gminnej Szwajcarska Dolina''(odcinek od skr zyżowani'a z ulicą
Łukową do skrzyŹowania z ulicą Łukasiewicza)-aktualizacja dokumentacji
proj ektowej .

Przedstawił projekt uchwały w/w sprawie, pozostali członkowie Zarządu nie wnieśli
uwag.
Uchwałę w przedstawionej formie przyjęto jednogłośnie.

Otrzymuje:
- Burmistrz Czechowic-Dziędzic
- WEw ZO. PiBmo zlożono osoblśfk
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